



# Skånes Brotningsförbund

*Protokoll från styrelsemöte tisdagen den 6 maj 2015 kl 18.00 på kansliet Hyllie stationstorg 2, Malmö*

*Närvarande:*

*Ordinarie ledamöter:*

*Ordf. Bo Petersson, Robert Jeppsson, Kjell Nilsson, Daniel Tuvestam, Renée Fors.*

*Suppleanter: Ulf Hansson*

*Övriga mötesdeltagare:*

*Lars Nilsson, Lennart Larsson, Rune Pettersson*

## §1

Ordförande Bo Petersson hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

## §2

*Fastställande av dagordning:*

Dagordningen fastställdes för mötet.

## §3

*Utse protokolljusterare:*

Till justerare utsågs Daniel Tuvestam.

## §4

*Föregående protokoll:*

Mötesprotokoll från föregående möte justerades och rättades. AU-protokoll justerades

## §5

*Rapporter:*

Helsingborgs wrestling team fyller 10 år och planerar en fest den 16 maj.

Daniel Tuvestam representerar Sk. Brf.

Svenska brotningsförbundet har haft årsmöte, liksom VM-klubben och Idrottsmuseets vänner.

Alla mötena avlöpte lugnt och utan överraskningar

Klippans gymnasieskolas ansökan om Rig är ännu inte godkänd. SOK, RF och Solverket har godkänt, det är bara Sv. Brf som ännu inte godkänt. Klippans kommundirektör har skickat mail till Sv. Brf med krav på svar senast fredag den 8/5 eftersom ansökningstiden till gymnasiet går ut veckan efter.

#### §6

*Inkomna skrivelser:*

Inbjudan till Event i Skåne

Information om lediga arrangemang 2017. Vi beslöt maila klubbarna om att söka JSM och SM 2017

Sösåala BK ska ha jubileum den 15/8

#### §7

*Avsända skrivelser:*

Inget

#### § 8

*Ekonomiska kommittén:*

Sponsoravtal med Sparbanken Skåne är klart

#### §9

*Rapporter från kommittéer:*

*Team Skåne Kommittén:*

Team Skåne ska åka till med 4 tjejer. Man planerar även att åka på Baltic Sea, men det krockar i år med landslagsläger i Helsingborg. Osäkert vilka som åker med i nuläget.

*Tävlingskommittén:*

Serieförslag framlagt. Genomgång av seriebestämmelserna. Förslag på att tillsätta en grupp som kan arbeta för framtida serieformer

DM 2016, där beslöt vi vänta till programkommittéen haft sitt möte för att bestämma datum. Tar det på nästa styrelsemöte den 3 juni.

Vi ska ha möte med kretsarna för att diskutera nybörjartävlingarna

*Domar och tävlingssekreterare kommittén:*

Inget att rapportera

*Utbildningskommittén:*

Planering för höstens kurser påbörjad.

*Sponsorkommittén:*

Inget att rapportera

§10

*Utmärkelser:*

Sösååala BK kommer att söka inför sitt jubileum

§11

*Övriga frågor.*

Landskampen Skåne-övriga Sverige som ska gå i samband med Sk. Brf 80-årsjubileum diskuterades.

Några olika datum diskuterades, Bosse kollar med Ante om datum, coachning och uttagning.

Robert pratar med Lotta om KvinnorUngdom

Kjell kollar lokaler och pris för dessa.

Lennart jobbar vidare med MFF-priset som behöver förnyas

§12

Nästa möte kommer att hållas onsdagen den 3 juni kl 18.00 på vårt kansli på Malmö arena, Hyllie Stationstorg 2 Malmö.

§13

Ordförande Bo Petersson tackade de närvarande och avslutade dagens möte.

Malmö som ovan

Vid protokollet.....

Renée Fors

Justeras:.....

Daniel Tuvestam

Ordförande:.....

Bo Petersson